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Protokół Nr XLVII/18 

z XLVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 lipca 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Łobżenicy w trybie art. 20 ust. 3 ustawy  z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

XLVII sesję Rady Miejskiej. Powitał radnych i gości. 

Następnie oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  

10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Radni nieobecni: Wiesław Bodetko, 

Grzegorz Bruski, Marek Czerczak, Zenon Hoppe i Rafał Tomala. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek 

Połczyński, Radca Prawny Marcin Paliwoda, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy 

lokalnej.     

 

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Łobżenicy w trybie art. 20 

ust. 3 ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Oznajmił, że radni otrzymali 

powyższy wniosek wraz z porządkiem obrad.  
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Następnie odczytał wniosek Pana Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kościerzyn Mały dla działki  

nr 28/1, części działki nr 28/2 i części działki nr 19. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Kościerzyn Mały dla działki nr 28/1, części działki nr 28/2 i części działki nr 19 (punkt 

dwunasty). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości.  

6. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018 -2034.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok.  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia dziennych 

stawek i sposobu poboru opłaty targowej. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kościerzyn Mały dla 

działki nr 28/1, części działki nr 28/2 i części działki nr 19.  

13. Interpelacje, zapytania radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie obrad sesji. 

 

Wnioski Burmistrza Łobżenicy o zwołanie sesji oraz o poszerzenie porządku obrad stanowią 

załączniki nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii protokołu z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. 

  

Radni nie wnieśli uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVI/18 z sesji w dniu 22 czerwca 2018 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XLVI/18 z sesji w dniu 22 czerwca 2018 r. 
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Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali drogą elektroniczną sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 7 do protokołu).  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Uzupełnił sprawozdanie. Oznajmił, że w dniu wczorajszym w Urzędzie Marszałkowskim  

w Poznaniu podpisał umowę na dofinansowanie modernizacji oczyszczalni ścieków  

w Liszkowie. Wielkość wsparcia to 4 mln 250 tys. zł. Poinformował, że inwestycja 

planowana jest na dwa lata (2018-2019). Przypomniał jak długa i trudna była dyskusja na 

temat tego kto ma realizować modernizację oczyszczalni ścieków oraz skąd mają pochodzić 

środki na to zadanie. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 26 lipca br. Zarząd Województwa podjął uchwałę  

o liście rankingowej. Oznajmił: „Jeżeli chodzi o nasze dwie świetlice, tutaj szczególnie 

zainteresowane jest sołectwo Luchowo i Kunowo, uplasowały się na dziewiętnastym miejscu. 

Trzydzieści pięć inwestycji będzie dofinansowanych, więc wydaje się być niezagrożone. 

Ponad 660 tys. zł powinno do nas trafić”. Dodał, że prace dokumentacyjne, projektowe 

rozpoczęły się na początku obecnej kadencji po to, aby być przygotowanym na nabór 

wniosków.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował o uzyskaniu dofinansowania ze środków 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na remont drogi gruntowej w sołectwie Piesno. 

Wielkość dofinansowania to 85 tys. zł.  

Oznajmił: „Szatnia na medal. Sto tysięcy jeszcze otrzymaliśmy z Urzędu Marszałkowskiego, 

Departamentu Sportu na inwestycję, którą realizujemy obecnie. Modernizujemy szatnię na 

stadionie w naszym budynku socjalnym”. Gmina ubiega się również o środki na to zadanie  

z Ministerstwa Sportu. W przypadku otrzymania dodatkowego wsparcia finansowego 

zmniejszą się koszty dla budżety Gminy. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz powiedział, że czekamy na rozstrzygnięcie  

w sprawie projektu złożonego wspólnie z Gminą Nakło nad Notecią na rewitalizację Gródka 

Krajeńskiego. 

Poinformował, że po ostatnich opadach deszczu dokonał przeglądu dróg gruntowych. 

Stwierdził, że nie ma takiej sytuacji, aby droga była nieprzejezdna. Powiedział, że drogi, które 

były remontowane, są solidnie zrobione. Dodał, że „w tym zakresie mamy jeszcze dużo do 
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zrobienia i będziemy to nadal kontynuować”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Zapytał, czy Pan Burmistrz spotkał się z właścicielami Dino. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że rozmawiał z przedstawicielem sieci Dino. Oznajmił, że jest zamiar budowy 

sklepu w Łobżenicy „na działkach na targowisku”. Powiedział, że padło tylko pytanie  

o sprawy komunikacyjne - o możliwość dojazdu do tego obiektu od strony ul. Mickiewicza. 

Pan Burmistrz poinformował, że poprosił o pismo z konkretnymi pytaniami.  Dodał, że pismo 

jeszcze nie wpłynęło. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości  

 

W tym punkcie obrad nie zabrano głosu. 

 

Ad. 6 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez Radnego Ryszarda Biniaka. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna zgodnie z planem pracy dokonała kontroli wykonania 

remontów dróg gminnych w 2017 r. Powiedział, że komisja stwierdziła rozbieżność pomiędzy 

specyfikacją istotnych warunków zamówienia a dokumentacją projektową. Oznajmił, że  

w SIWZ ujęto: 

- obsługę geodezyjną oraz inwentaryzację powykonawczą, 

- usunięcie warstwy ziemi urodzajnej (humusu), 

- karczowanie krzewów i drzew w pasie drogowym, 

- wykonanie korytowania drogi, 

- profilowanie oraz zagęszczenie podłoża, 

- wykonanie podbudowy z kruszywa betonowo-ceglanego,  

- wykonanie poboczy, 

- wykonanie rowów odwadniających, 

- regulację studzienek,  

- roboty towarzyszące. 

Poinformował: „Komisja stwierdziła, że nie we wszystkich przypadkach zostały te warunki 

wykonane. Warunki wynikające ze specyfikacji istotnych warunków zamówienia”. Oznajmił: 

„Humus zamiast być wybrany i wywieziony został spryzmowany, zgarnięty do środka, 

pocięty talerzówką i zwałowany. (...) Projektant nie ujął tych rzeczy praktycznie w projekcie  

i tutaj miał dowolność wykonawca”. 

Radny Ryszard Biniak powiedział, że nie została nawieziona warstwa żwiru - jako podłoże 

posłużył humus. Poinformował, że pobocza nie zostały w sposób właściwy wyprofilowane. 

Podobna sytuacja miała miejsce z rowami. Oświadczył: „Też była okazja ku temu, aby można 

było załatwić sprawy związane z granicami, z pasami drogowymi, aby nie było tak, że myśmy 

ledwo zdążyli dobrze odjechać, a na Ferdynandowie już właściciel gruntu praktycznie prawie 

wchodzi nam w drogę”. 

Komisja Rewizyjna stwierdziła, że nastąpiło istotne zwiększenie środków budżetowych na 

wykonanie zadań drogowych. Radny Ryszard Biniak powiedział, że na przyszłość należy 

„bardziej doszacowywać wstępnie”, ponieważ wartość wszystkich zadań wzrosła o ponad  

100 tys. zł. 

Następnie poinformował o uwagach Komisji Rewizyjnej do jakości kruszywa. Oznajmił, że 

zgodnie z wynikami badań udział frakcji grubej w Topoli wynosi 1,2%, w Dźwiersznie 

Wielkim 2,4 %, a w Chlebnie 9,5%. W przypadku Dźwierszna udział drobnego kruszywa  

i pyłu to aż 43%. Należy zwracać większą uwagę na jakość dostarczanego kruszywa. 
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Radny Ryszard Biniak powiedział, że uczestniczący w odbiorach „sołtysi i nawet i radni 

podpisywali, że wszystko jest w porządku”. Dodał, że na przyszłość należy zwrócić uwagę na 

to „co się podpisuje, bo się bierze za to odpowiedzialność, za środki finansowe, budżetowe, 

które są wydawane”. 

 

Protokół Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Stwierdził: „Dobrze, że komisja kontroluje w taki dosyć skrupulatny sposób. Jednak trzeba 

tutaj wziąć pod uwagę standardy którymi operujemy. Jeżeli jest to standard drogi gruntowej, 

utwardzanej no to naprawdę nie można zbyt wiele wymagać jak za inwestycje 

wielomilionowe, gdzie te standardy są ściśle określone przepisami prawa budowlanego. Tutaj 

nasze gwarancyjne możliwości wobec wykonawców są bardzo poważnie ograniczone”.  

Powiedział, że droga gruntowa może wymagać konserwacji nawet w tym samym roku,  

w którym został wykonany jej remont. Dodał: „Bądźmy konsekwentni w konserwacji,  

w utrzymaniu i myślę, że te drogi mogą posłużyć, a sukcesywnie jak będą środki będziemy je 

przykrywali czy to dywanikiem asfaltowym czy lepszym kruszywem”.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że nieraz obserwowaliśmy tą frakcję i było tego miału bardzo dużo. Powiedział, że 

w przeszłości mówił już Panu Burmistrzowi o tym, aby zastanowić się „czy może z innego 

źródła wziąć, bo ta droga ma służyć na lata”. Poruszył również kwestię korytowania dróg. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że źródłem pozyskiwania wykonawców jest przetarg. Oznajmił, że 

zapotrzebowanie na gruz w 2018 r. było niewspółmierne w porównaniu z innymi latami. 

Powiedział: „Takiego roku po prostu nie było i my się cieszmy, że w ogóle gruz dostaliśmy 

jakikolwiek. Nie mówię tego, żeby się usprawiedliwiać. Taka była sytuacja. Już nie było 

gruzu. My się cieszmy, że dzisiaj na sesję nikt nie przychodzi z prętami, z gwoździami, 

chociaż pewnie się gdzieś zdarzyło, ale ja pamiętam jak były drogi robione”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie 

informacji Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania robót drogowych w 2017 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018 -2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, 2 głosami „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XLVII/391/18  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-

2034, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała, że głosowała przeciwko wyemitowaniu obligacji. Oznajmiła, że zgodnie  

z § 6 ust. 2 projektu uchwały upoważnia się Burmistrza do zaciągania kredytów i pożyczek 

lub emisji papierów wartościowych, o których mowa w art. 89 ust. 1 pkt 2-4 ustawy  

o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r. do wysokości 4 403 052,80 zł.  
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Powiedziała, że ma dylemat ponieważ jest za resztą punktów, które są do przegłosowania. 

Dodała: „Musiałabym się wstrzymać, bo głosowałam przeciwko tym obligacjom”. 

 

Radca Prawny Marcin Paliwoda 

Poinformował, że Radna Bronisława Mazurek ma prawo wnieść poprawkę, „żeby tego zapisu 

nie było”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że radni uchwalają zmiany do pierwotnej uchwały budżetowej. Powiedziała, że 

budżet musi być zrównoważony. Poinformowała, że jeżeli występuje planowany deficyt 

budżetu to należy wskazać źródła jego pokrycia. Stwierdziła, że nie ma innej możliwości  

i „wskazujemy tutaj bądź to kredyt, bądź pożyczkę bądź emisję papierów wartościowych”. 

Dodała, że są to dopuszczalne metody finansowania planowanego deficytu budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” 

oraz 1 głosem „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XLVII/392/18 w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok, która stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że od początku kadencji trwały zabiegi o to, aby koło łowieckie lub bractwo 

strzeleckie zainteresowało się strzelnicą, wykorzystywało ten obiekt w ramach swojej 

statutowej działalności. Poinformował, że porozumieliśmy się z bractwem strzeleckim. 

Poprosił radnych o podjęcie uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/393/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, która stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji zostały omówione wszystkie 

korekty i zmiany do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Łobżenica.. Dodał, że Komisja Oświaty rekomenduje podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/394/18 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach prowadzonych przez Gminę Łobżenica, która 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 



 11 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia 

dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Ta uchwała. Jest jedna zmiana tylko. Zmiana inkasentki”. Oznajmił, że Pani 

Półgęsek zrezygnowała z pełnienia funkcji inkasentki opłaty targowej. W związku z tym 

został ogłoszony nabór na to stanowisko.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział, że zgodnie z posiadanymi informacjami osoba, która została nową inkasentką 

opłaty targowej, nie będzie „dysponowała czasem całego tygodnia, jak się targowisko odbywa 

w ciągu tygodnia, sprzedaże”. Stwierdził, że inkasentki powinny pracować we dwójkę.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że w soboty i niedziele będą pracowały dwie inkasentki. Oznajmił: „Natomiast 

pozostałe dni tygodnia, gdzie to są jednostkowe sprawy związane z naliczeniem, to podzielą 

między siebie i tutaj nie będzie żadnego problemu”. Dodał, że w ramach ogłoszonego naboru 

na stanowisko inkasenta opłaty targowej wpłynęły dwie oferty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia dziennych stawek i sposobu 

poboru opłaty targowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/395/18 w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia dziennych 

stawek i sposobu poboru opłaty targowej, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 12 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kościerzyn Mały dla działki 

nr 28/1, części działki nr 28/2 i części działki nr 19 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez Pana Burmistrza.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kościerzyn Mały dla działki  

nr 28/1, części działki nr 28/2 i części działki nr 19 (załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLVII/396/18 zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kościerzyn Mały dla działki 

nr 28/1, części działki nr 28/2 i części działki nr 19.  

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 13 Interpelacje, zapytania radnych  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał Przewodniczącego Rady Miejskiej, czy Radny Grzegorz Bruski choruje. 

Poinformował, że ostatnie posiedzenie Komisji Komunalnej zostało odwołane. Dodał: 

„Chorować można, ale rok czasu to chyba trochę przesada”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że sesja zwołana na wniosek Pana Burmistrza powinna odbyć się w ciągu 

siedmiu dni od jego złożenia. W związku z tym należało szybko ustalić terminy komisji. 

Dodatkowo Pan Burmistrz miał zaplanowany wyjazd na podpisanie umowy.  
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Oznajmił, że Przewodniczący Komisji Komunalnej zwołał posiedzenie. Powiedział: „Potem 

się okazało, że nie może być. Dzwonił do mnie. Radny Bodetko nie mógł być”. Ostatecznie 

posiedzenie Komisji Komunalnej zostało odwołane. W dniu dzisiejszym odbyło się połączone 

posiedzenie Komisji Rady w celu zapoznania radnych z materiałami na sesję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radny Grzegorz Bruski jest chory. 

Stwierdził, że oceny radnych dokonują wyborcy. Dodał, że Radny Wiesław Bodetko 

usprawiedliwiał swoją nieobecność w dniu dzisiejszym. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na zagłębienia pomiędzy chodnikiem a jezdnią na ul. Ks. Raczkowskiego  

w Łobżenicy, co stwarza zagrożenie dla przejeżdżających pojazdów. 

Poprosił Pana Burmistrza o wystosowanie pisma w powyższej sprawie do Powiatowego 

Zarządu Dróg w Pile. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Wnioskowała o jak najszybsze odesłanie do Powiatowego Zarządu Dróg dokumentów 

związanych z nową organizacją ruchu drogowego. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „To już poszło”. 

 

Ad. 14 Wolne głosy i wnioski 

 

Pan …                        … 

Zwrócił uwagę na brak ratowników w Gródku i Trzeboniu. Powiedział, że wieczorami na 

targowisku sprzedawane są narkotyki.  

Zapytał, gdzie mają parkować osoby, które przyjadą na dożynki gminne.  

Dociekał, kiedy zostanie wymienione lustro drogowe na Placu Wolności w Łobżenicy. 

Zwrócił uwagę na parkowanie pojazdów na chodniku na Placu Wolności. Zapytał, kiedy 

„będzie załatwione z tymi światłami na ul. Wyrzyskiej, co tam cztery wypadki były”. 

Dodał, że zamierza startować na radnego. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził: „Odpowiedzi, jakie otrzymuje się z Zarządu Powiatu w Pile to jest coś okropnego. 

Tam lepiej nie pisać bo wiadomo co będzie. Jak to można napisać, dać w odpowiedzi, że nie 

było żadnego wypadku, że mała przepustowość jest tej drogi”.  

Przypomniał, że miał miejsce wypadek koło sklepu Spar w Łobżenicy. Zapytał, czy nie jest to 

dowód na to, że istnieje w tym miejscu zagrożenie. Dodał: „Ile ma takich wypadków 

drogowych być ?” 

 

Pan …                        … 

Zwrócił uwagę na brak znaków ostrzegawczych przy pracach drogowych wykonywanych na 

terenie gminy. 

 

Pan …                        … 

Powiedział, że pracownicy Pana Burmistrza, którzy koszą trawę lub zamiatają ulice, nie mają 

ubranych kamizelek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że sprawy, które zostały zgłoszone w punkcie wolne głosy, zostały zanotowane 

przez Pana Burmistrza „i na pewno poczynania w tym kierunku zrobi”. 

 

Ad. 15 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 11:52 zakończył obrady XLVII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 


